
                                           
 

 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPA CIÓ DE 
LLAFRANC,  DEL DIA 18 DE NOVEMBRE DE 2019 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Josep Salvatella 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Xavier Valls 
Sra. Montserrat Bartrolí 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Tècnics 
2) Serveis Municipals 
3) Altres aportacions 
4) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:05 h seguint l’ordre del dia: 
 
1) Serveis Tècnics 
 
Aparcament carrer Santa Marta: executat i finalitzat. 
 
Carrer Francesc de Blanes: No hi ha pressupost assignat ni previsió al 2020. 
 
Voreres del carrer Monturiol: No hi ha pressupost assignat ni previsió al 2020. 
 
Fase 3. Zona Far: Tenien un expedient disciplinari (ja al febrer) i ja han retirat la sorra i 
la runa dels terrenys de la fase 3. En quant al cartell publicitari està dins la seva 
propietat i no els hi podem fer treure, a més l’espai és urbanitzable tot i que ara està en 
moratòria. 
 
2) Serveis Municipals 
 
Llumanera carrer Veneçuela 4: està demanat que es retiri. 
 
Carrer Sirena i Plaça els 3 Pins: Es va avisar que graduessin les llums amb el canvi de 
temporada perquè no quedi a les fosques. 



                                           
 

 

 

3) Altres aportacions 
 
Nou mirador a la muntanya de Sant Sebastià: S’ha fet un mirador, situat sota les 
antenes, de 58 metres amb capacitat per a 25 persones, zona per seure, barana de 
ferro folrada amb fusta que fa 1,10m. Ha tingut un termini d’execució de 2 mesos i una 
inversió de 70.000€. 
 
Recollida de residus a la platja de Llafranc: Hi ha participat 8 submarinistes i 11 
voluntaris repartits en 8 kaiacs que van recollir 11 kg de residus (el mateix dia es va fer 
a Calella). 
 
Partida específica pels nuclis: l’Alcalde i el regidor de nucli expliquen que en el 
pressupost de 2020 hi haurà una partida específica per cada nucli, en el cas de 
Llafranc de 10.000€, per a què el Consell decideixi en què s’inverteix. Es vol provar 
quin resultat dóna. El Consell considera que és una quantitat massa baixa. 
 
Nova àrea de Neteja Urbana: l’alcalde explica que actualment la neteja viària depèn de 
l’àrea de Serveis Municipals i les deixalles de l’àrea de Medi Ambient. A partir de gener 
entrarà en funcionament una àrea nova que englobarà les dues coses (s’està buscant 
al tècnic/a enginyer que l’ha de liderar). El regidor serà el Sr. Palahí. Aquesta persona 
haurà d’anar buscant solucions a les diferents problemàtiques, des de campanyes a 
expedients quan siguin necessaris, així com a  noves línies de funcionament. 
 
4) Noves aportacions 
 

- Volen saber com està l’explotació de l’aparcament del carrer Santa Marta. Es 
demanarà al regidor de l’IPEP. 

- En referència a la Fase 2 del Far els membres comenten que des de l’Abril 
l’obra està parada. Volen saber perquè no s’ha engegat i quan acabarà. 
L’alcalde i el regidor de serveis tenen visita dimecres per mirar-ho.  Ja 
s’informarà. 

- Al carrer Filipines amb Cristòfol Colom els contenidors impedeixen la visibilitat 
en l’encreuament, demanen que es desplacin. 

- Carrers Fase 1 (principalment Cuba però també Mèxic, Uruguai, Filipines i 
Puerto Rico) a una banda hi ha vorera i a l’altra enjardinament que no es manté 
ni s’hi fa res i ara ja és ple de males herbes. Volen saber qui se n’ha d’ocupar i 
perquè no es fa. 

- Al carrer Panamà (Fase 3) les tanques han caigut i demanen que l’empresa les 
posi bé. 

 
 
 
A les 21.00h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació de 
Llafranc.  


